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Z A P I S N I K 
sa 7. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane 30. lipnja 2017. 
u maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati 

 
 

Nazočni: Ivica Knežević gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica JUO, Ivana Pleše, 

djelatnica Narodne knjižnice i čitaonice Delnice, Mirna Janeš, voditeljica programa „Pomoć u kući 

starim i nemoćnim i „Asistent u nastavi“, Tihana Ljubojević, pedagogica u Dječjem vrtiću „Hlojkica“, 

Dražen Rački, JVP Delnice, Iva Žagar, direktorica KTD „Risnjak – Delnice“ d.o.o., Nikolina Muhvić, 

službenica Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave,  Đulio 

Jusufi, voditelj Odsjeka za proračun i financije, Davorin Klobučar, GSC Delnice. 

Ispričali izostanak: Katarina Mihelčić, Davorka Grgurić, Petar Hrg,  Zvezdana Jerković umjesto 

koje sjednici prisustvuje Tihana Ljubojević,  Alen Udovič umjesto kojeg sjednici prisustvuje Davorin 

Klobučar, Dražen Rački. 

 

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ 

 

MIRNA JANEŠ 

- Aktivnosti vezane za nove specifikacije prema nadležnom ministarstvu. 

- Uspostavljena je uspješnija suradnja sa Centrom za socijalnu skrb u smislu da se korisnicima 

povećavaju prava na usluge pomoći u kući. 

- Održani su individualni sastanci s djelatnicima. 

- Logopedica će tijekom ljetnih mjeseci imati drugačiji raspored rada o čemu ćete biti 

pravovremeno obaviješteni. 

- Pripremljena je sva dokumentacija za sastanak sa svim djelatnicima Udruge te će danas biti 

predaja dokumentacije za izradu plaća. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom. 

- S današnjim datumom odjavljeni su osobni asistenti u nastavi koji će ponovo biti prijavljeni 

početkom iduće školske godine. 

- Pružene su sve potrebne usluge „Pomoć u kući“ kao i logopedske rehabilitacije. 

 

TIHANA LJUBOJEVIĆ 

- U ponedjeljak je održan sastanak tima za kvalitetu gdje smo kolegice i ja napravile evaluaciju 

Kurikuluma te izradile planove i aktivnosti za slijedeću pedagošku godinu. 

- Održano je Odgojiteljsko vijeće. 

- Što se tiče broja djece u srpnju će ih biti 40 a u kolovozu 20. 

- Dogovor sa studenticom Fakulteta u Puli i odgajateljicom koja je bila u Vrtiću na praksi vezano 

uz oglednu aktivnost s djecom. 

- Počeli su radovi te su probijena vrata prema školi. 

- Suradnja s Računovodstvenim servisom u vezi priprema za izradu plaća i sređivanje pedagoške 

dokumentacije.  

 

DRAŽEN RAČKI 

- Odrađene su dvije intervencije. 

- Odrađeno je tjedno čišćenje vozila i opreme. 



- Izmjena ulja na kamionima. 

- Odrađen je servis i pregled pumpi za sezonu. 

- Punjenje boca izolacionih aparata, ugrađivanje izolacionih aparata na malo tehničko vozilo. 

- Krpanje cijevi. 

- Kontrola pjenila na vozilu D7. 

- Dan tehnike. 

- Odrađivat će se tjedne vježbe. 

- Objavljen je natječaj za zapovjednika u Narodnim novinama. 

 

IVA ŽAGAR 

- Napravljene su sve fakture za lipanj osim za javne površine. 

- Pokošeno je groblje u Razlogama, Hrvatskom i u Crnom Lugu koji će se još dodatno urediti s 

obzirom na predstojeći blagdan Petrovo. 

- Čišćena je cesta u Turkima nakon kiša. 

- Pokošen je centar Broda na Kupi, površine po Delnicama. 

- Redovno se održavala čistoća i cvjetnjaci. 

- Radnički dom je čišćen nakon svadbe i pripremljen danas za podjelu svjedodžbi Srednje škole. 

- Jedna čistačica je dala otkaz i sad bi trebalo pripremiti natječaj i vidjet da li će se unutar firme 

prebacit sa zelenih površina jedna čistačica unutra ili će se tražiti nova čistačica. 

- Gradonačelnik je zatražio da se skinu zastavice koje su bile postavljene povodom državnih 

blagdana. 

 

DAVORIN KLOBUČAR 

- Aktivnosti vezane uz pripreme za godišnji susret umirovljenika na Platku, pripremljen je i 

osmišljen program kako bi ih privukli da što više koriste naše usluge. 

- Jučer je završeno betoniranje skijaških skakaonica u Delnicama. Vjerujemo da ćemo u nastavku 

vratiti interes za taj sport, pogotovo mlađih generacija. 

 

IVANA PLEŠE 

- Radilo se na pripremi za izdavanje knjiga. 

- Nabavljao se dnevni i tjedni tisak. 

- Rad s korisnicima za pultom. 

- U srijedu je snimljena emisija „Čitateljski kutak“. 

- Radilo se na digitalizaciji slikovnice koja je nagrađena na natječaju moja prva knjiga Sare 

Butigan. 

- Obrađivale su se nove knjige i AV građa. 

- Radilo se na reviziji i otpisu uništenih knjiga. 

- Održana je Pričaonica priča i Kreativna radionica. 

- Počele su stizati knjige kupljene od Ministarstva kulture koje se evidentiraju. 

- Izrađena su dva izloga. Jedan je vezan za zdravu prehranu a drugi su edukativne slikovnice. 

- Ravnateljica je radila na izmjenama i dopunama financijskog plana za ovu godinu. 

- Radilo se na rasporedu godišnjih odmora. 

- Izrađeno je izvješće o plaćanju drugog djela knjiga. 

 

GORDANA PISKAČ 

- Aktivnosti vezane uz pripremu odluke i pročišćenog teksta Urbanističkog plana uređenja 

Delnica. 

- U tijeku su radovi u Kendru. Trenutno se postavljaju cijevi za oborinsku odvodnju i cijevi za 

vodovod. 

- Za Gradsko vijeće su izrađeni Programi gradnje i održavanja komunalne infrastrukture kao i 

izmjena registra cesta. 

- Aktivnosti vezane uz postavu trim sprava. 

- Radilo se na ovrhama za komunalnu naknadu. 

- Počelo se s unosom podataka za porez na nekretnine. 

- Dogovor za postavu jajomata s gospodinom Butkovićem. 



- Vršila se ovjera računa za KTD Risnjak Delnice. 

- Obiđen je teren na potezu ceste Turke – Sedalce gdje je jedan privatnik uslijed izvlačenja drvnih 

sortimenata oštetio cestu.  

- Dat je nalog za sanaciju udarne rupe u Školskoj ulici. 

- Došao je prijedlog zakona o upravljanju državnom imovinom pa ćemo se na to očitovat.  

- Radilo se na ugovorima za zakup javnih površina. 

- Izrada financijskog izvješća vezano za lokalne poreze. 

- Izdavanje suglasnosti za reklamiranje. 

- Aneks ugovora za zakup javne površine. 

- Izdat će se narudžbenica za nabavu i postavu zavjesa u prostorije grada. 

 

ĐULIO JUSUFI 

- Pripreme točaka za Gradsko vijeće. 

- Odluka za kapitalne projekte za sufinanciranje od strane Ministarstva regionalnog razvoja. 

- Birački odbori -  refundacija prema PGŽ vezano za lokalne izbore. 

- Obračun za javne radove. 

- Komunikacija s procjeniteljem za štetu na vozilu Toyota Rav4. 

- U tijeku su pripreme polugodišnje financijsko izvješće. 

- Kontinuirana komunikacija s Ministarstvom financija vezano za pristup OIB-u. 

- Komunikacija s Ministarstvom regionalnog razvoja vezano za odluke za novi projekt. 

- Prikupljeno je sve za HBOR vezano za  Prolaz Hrvatskih šuma i Trg 138. brigade. 

- Danas će se predati projekt „Otisak srca“ za volonterstvo djece i mladih u školi i zajednici a 

vezano za nacionalnu zakladu za razvoj civilnog društva.  

- Kontinuirano se radi na projektu građenje reciklažnog dvorišta pri Ministarstvu zaštite okoliša 

i energetike. 

 

NIKOLINA MUHVIĆ 

- Priprema materijala i dnevnog reda za sjednicu Gradskog vijeća. 

- Pripremljen je  odgovor na tužbu za utvrđivanje prava vlasništva kao i odgovor na prijedlog za 

razvrgnuće suvlasničke zajednice. 

- Dan je i odgovor na ponudu za darovanje zemljišta. 

- Izmjene i dopune na WEB stranici a vezano za Gradsko vijeće i komisije. 

- Održano je Socijalno vijeće, slijedi izrada rješenja i dopisa. 

- Poslan je prigovor na odbacivanje prijave na natječaj umjetnost i kultura za mlade. 

- Napravljena je izmjena odluke o financiranju javnih potreba u 2017. godini. 

- Ovjere radnog vremena ugostiteljskih objekata. 

- Aktivnosti arhive. 

- Postupak rješavanja profesionalnih dužnosničkih odnosa po završetku izbora. 

 

 

Dovršeno u 8,20 sati. 

 

 

Tajnica gradonačelnika      Gradonačelnik 

Klaudija Kumpar       Ivica Knežević, dipl. iur. 

 

 

 


